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Agnieszka Danielewicz 

 (Koalicja Obywatelska) 

Szanowny Pan 

Roman Ciepiela 

Prezydent m. Tarnowa 

 

 

INTERPELACJA 

 

 

Proszę o informację, jakie dodatkowe koszty miasto poniesie za zbieranie 

frakcji bioodpadów. Jaki jest powód, iż  tarnowski PUK nie wystąpił o nadanie kodu 

odpadowego, właściwego dla bioodpadów co skutkuje brakiem możliwości 

składowanie tej frakcji na miejskim wysypisku. 

 

 

Z poważaniem 

/-/ Agnieszka Danielewicz 


